
ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ КЪМ 
ДЕТСКА ГРАДИНА № 51 “ЩУРЧЕ”

София 1309, район "Илинден”, ул. "Цар Симеон” № 271, e-mail:shturche_5l@mail.bg

ПРОТОКОЛ
№ 1/ 15.10.2024 г.

Днес, 15.10.2024 г., от 18,00 часа, в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от 
Закона за предучилищното и училищното образование, се проведе 
заседание на Обществения съвет (ОС) към детска градина (ДГ) № 51 
„Щурче“. Представител на детската градина е г-жа Бистра Гочева -  
директор. На заседанието присъства и счетоводителят -  г-жа Ирина Илиева.

Присъстващите на заседанието членове на Обществения съвет са 
регистрирани в присъствения списък, който е неразделна част от настоящия 
протокол.

Заседанието се председателства от председателя на ОС г-жа Христина 
Габровска, а протоколът се води от г-жа Виктория Янкова -  протоколчик на 
ОС. Заседанието протече по следния предварително съобщен дневен ред:

1. Съгласуване на актуализираната Стратегия за развитие на ДГ № 
51 Щурче за периода 2024/2029г., Програмна система и План за 
действие и финансиране на стратегията

2. Съгласуване на Учебен план за 2024/2025 учебна година
3. Съгласуване на Етичен кодекс
4. Отчет за касовото изпълнение на бюджета по дейности за второ и 

трето тримесечие на финансовата 2024г.
5. Разни

По т. 1 от дневния ред:

Г-жа Гочева информира членовете на обществения съвет за заложените в 
Стратегията за развитие цели и средствата за тяхното постигане, както и с 
Програмната система и Плана за действие и финансиране на стратегията. 
Общественият съвет беше информиран, че част от документите, които 
досега подлежаха на съгласуване вече са включени в Стратегията за 
развитие след промените в Закона за предучилищното и училищното 
образование.

Общественият съвет съгласува Стратегията за развитие на ДГ № 51 
Щурче за периода 2024/2029г., Програмната система и Плана за 
действие и финансиране на стратегията.
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За: 5
Против: 0 
Въздържал се: 0
Решението е прието единодушно.

По т. 2 дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева запозна обществения съвет с Учебен план за 2024/2025 
учебна година.

Общественият съвет съгласува Учебния план за 2024/2025 учебна 
година.

За: 5
Против: 0 
Въздържал се: 0
Решението е прието единодушно.

По т. 3 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева запозна обществения съвет с Етичния кодекс, който 
остава непроменен.

Общественият съвет съгласува Етичния кодекс.

За: 5
Против: 0 
Въздържал се: 0
Решението е прието единодушно.

По т. 4 от дневния ред:

Г-жа Ирина Илиева запозна обществения съвет с отчета за касовото 
изпълнение на бюджета по дейности за второ и трето тримесечие на 
финансовата 2024г. В основната дейност има заплати: 762 541 лева, 
осигуровки: 326 272 лева, храна: 76 114 лева, ток, вода и др.: 50 218 лева, 
външни услуги: 47 106 лева, застраховка: 718 лева. В дейност 312 има 
заплати: 61 158 лева, осигуровки: 28 080 лева, ток, вода и др.: 3 120 лева, а в 
дейност 338 има заплати 5 673 лева и осигуровки: 2 538 лева. Госпожа 
Гочева разясни на обществения съвет, че по проект за спортни дейности са 
се организирали мероприятия по тенис и конна езда за третите и четвъртите 
групи, както и са закупени нови трика. Предстои да бъдат закупени още 
спортни принадлежности. Децата са останали много доволни от
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мероприятията. Ще има занимания по тенис, които ще бъдат безплатни, ще 
се случват в градината и за зимните месеци ще са много подходящи.

Общественият съвет приема отчета за касовото изпълнение на бюджета 
по дейности за второ и трето тримесечие на финансовата 2024г.

За: 5
Против: 0 
Въздържал се: 0
Решението е прието единодушно.

По т. 5 от дневния ред:

Г-жа Бистра Гочева информира членовете на обществения съвет, че е 
предприела действия за подобряване проследимостта на присъствията в 
часовете по допълнителни дейности. Проведени са разговори с отговорните 
лица в платформата roditel.eu да бъде предоставена възможност 
присъствията да бъдат нанасяни не общо, а по дати. Г-жа Гочева изказа 
специални благодарности на г-жа Василева за съдействието, което е оказала 
разхода за електронния дневник да бъде поет от специална програма, което 
позволява той вече да не бъде разход за бюджета на детската градина.

След изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито.

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ

/Христйна Габровска/

ПРОТОКОЛИСТ: ........,
/ВикторияУЯнкова/
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